



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Leçon 4 – Les animaux du zoo

Le dimanche de Marie

Aujourd'hui, c'est dimanche. Je vais au zoo avec mes amis. Il y a beaucoup d'animaux dans le zoo. Nous regardons un grand éléphant et un petit singe. Le singe est très drôle et il va d'une branche à l'autre. Il y a un tigre aussi. Il est grand et beau. Maintenant, c'est l'heure de manger le repas. Nous apportons notre petit-déjeuner. Mon amie, Sylvie mange un burger. C'est son déjeuner favori ! Et Aman et moi, nous mangeons du popcorn et une pizza. Nous finissons notre repas et nous rentrons à la maison. C'est amusant d'aller au zoo avec mes amis. C'est formidable !

Lesson 4 – The animals of the zoo

Mary's Sunday

Today it's Sunday. I go to the zoo with my friends. There are many animals in the zoo. We look at a large elephant and a small monkey. The monkey is very funny and he goes from one branch to another. There is also a tiger. He is tall and handsome. Now it's time to eat the meal. We bring our lunch. My friend, Sylvie is eating a burger. It's his favorite lunch! And Aman and I are eating popcorn and pizza. We finish our meal and return to the house. It's fun to go to the zoo with my friends. It's amazing !